
Tune skole 

Højen, Skolegade 10.  

-Lunden, Lundegårdshegnet 9 

-SFO, Lundegårdshegnet 11 

4030 Tune 

 

Tlf. 43 97 32 50 og 43 97 35 60 og SFO 43 97 35 75 

tuneskole@greve.dk 

Skolenummer 253006 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 14. september 2022 kl. 18.00 – 20.30 

Fysisk fremmøde:  

Ordstyrer: Vibeke 

   

Til stede: Morten, Kenneth, Pauli, Pernille, Michael, Signe (elev rep), Nanna, Vibeke, Arne, 
Claus 

 

Afbud: Said, Kasper (elev rep), Rikke, Benedickte, Jannick, Rikke 

 

Referent: Claus 

 

1. Åbent skolebestyrelsesmøde. 

 

2. Godkendelse af referat 

Ref. Er godkendt.  

 

3. Nyt fra skolen: 

Vi har fået ansat de sidste medarbejdere til Tunegrupperne. I 11a har vi ansat 
Jesper Lunddahl. Derudover har vi ansat Katrine Lunddahl i en halvtidsstilling for at 
varetage engelskundervisningen hos de ældste Tunegrupper.  
 
Vi har ligeledes ansat Kristina Hindsberg som skolepædagog. Hun skal have timer i 
skolen og i SFO. Hun er ansat som resursepædagog og skal støtte op om de 
pædagogiske opgaver i skole- og SFOtid.  
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Yu Shin er blevet fastansat som pædagogmedhjælper i SFOén. 
 
Tune skole er en del af et udviklingsprojekt om makerspace som Greve kommune 
har iværksat. Vi har valgt at 4. årgang indgår med matematik, dansk og kreative fag 
og 7. årgang med håndværk og design. Kommunen har foræret os flere 
teknologiske redskaber som skal benyttes i undervisningen. Eks. Har vi fået podcast, 
Lego Spice, 3D printer m.v. til brug i teknologiundervisning. 
 
Greve kommune har et øget forbrug på Anlæg/drift/børne/voksenområdet i 
indeværende finans år hvorfor der pr. d.d. er blevet indført ansættelsesstop og 
indkøbsstop. Alle unødvendige indkøb skal undgås.  
 
Får vi mangler på personale området, må vi gerne genbesætte men skal overveje 
om ikke genbesættelser vil kunne vente til efter 1. januar 2023. 
 
Tune idrætsforening og skolen er ved at oprette et skakprojekt som vi strække sig 
fra 5. – 9 årgang. 
 
Det er aftalt at Idrætsforeningen vil komme og være med i undervisningen på de 
enkelte klassetrin og her være med til at gennemføre undervisningsforløb. På sigt 
håbes der at det vil kunne genererer gode skakspillere i Tune 

 

4. Nyt fra skolebestyrelsen 

Der var ikke indkommet noget til dette punkt 

 

5. Nyt fra elevrådet 

Signe Rasmussen 8b og Kasper Slaglunde 9c er dette års elevrådsrepræsentanter 
Det er et ønske om fodboldbanerne kunne blive renoveret og om der kunne blive sat 
vandposter op ude i de forskellige skolegårde 
 

Derudover var der et ønske, om det var muligt at få renoveret de toiletter som 
trænger til det. Signe kunne ikke lige huske hvor toiletterne spc. Lå. 
 

Ville det være muligt at filmsalen ville kunne blive indrettet til spisesal, til de ældre 
årgange.  
 

VI fortalte, at der på sidste FUS var blevet diskuteret om det var muligt, at inddrage 
eleverne på mellem- og udskolingen til at være tovholder på en form for ”morgen 
sang” EA vil fremlægge dette for det store elevråd 

 

6. Nyt om bygninger 



Vi har haft et års gennemgang af Højen efter renoveringen og i den forbindelse er 
der enkelte mangle som der vil blive rettet op på. De har ligeledes lovet at gøre et 
forsøg på at få den udendørs klokke til at virke. I forbindelse med renoveringen er 
den blevet ødelagt. 

 

Tilbagemelding på 1. års eftersyn: 

Klokken ude har ikke virket. Det viser sig, at der efter renoveringen mangler at blive 
forbundet nogle ledninger. Dette bliver reetableret. Derudover manglede der at blive 
lave nogle ledninger/strøm rundt omkring på skolen, hvilke der også vil blive rettet 
op på hurtigst muligt.  

 

7. Orientering om En skole på en matrikel 
 

 

8. Udarbejdelse af høringssvar til budget 2023 

VI gennemgik budgetforliget som tidligere på måneden er blevet indgået af 

forligsgruppen 

Se vedhæftet bilag 

Bestyrelsen (Michael) taler sammen med formand og næstformand omkring 

høringssvaret på budgetforliget 
 

9. Forberedelse af møde med direktør og formand for B&U 

Tages op ved et senere tidspunkt 

 

10. Pressestrategi i forhold til evt. sammenlægning 

Når og hvis budgetforliget bliver vedtaget, skal skolebestyrelsen være klar med 

information til forældrene på Aula omkring en kommende sammenlægning på 1. 

matrikel. Efterfølgende laves et indlæg som sendes til Tune posten og muligvis også 

Sydkysten. 

 

11. Møde med forældrerepræsentanter 

Nedsætte en arbejdsgruppe som kan planlægge et møde samt finde en dato vi kan 

melde ud til repræsentanterne 

Udsættes til et senere tidspunkt 

 

 

12. Evaluering af volds- og sprogpolitik 

Udsættes til et senere tidspunkt 

 

Kommende punkter 

Evaluering af ”regler” for hjemsendelse og efterfølgende samtale 



Jannick inviterer Klaus Jensen (formand) og Morten Bøgelund Andersen (direktør) til 
et bestyrelsesmøde  

Pressestrategi tages op ved næste bestyrelsesmøde d. XX 

 

Punkt til lukket dagsorden 

 


